

上海创力集团股份有限公司

2018 年度报告摘要

Table with financial data for 2018, including revenue, profit, and other key metrics.

上海创力集团股份有限公司关于2019年日常关联交易的公告

Table listing related parties and their financial relationships with the company.

上海创力集团股份有限公司关于继续使用部分闲置募集资金暂时补充流动资金的公告

Table detailing the use of idle funds for temporary liquidity supplementation.

上海创力集团股份有限公司关于首次公开发行部分募集资金投资项目延期、部分募集资金投资项目结项并将节余募集资金用于永久性补充流动资金的公告

Table providing details on project delays, completions, and fund reallocation.

上海创力集团股份有限公司关于为子公司银行贷款提供担保的公告

Table listing subsidiaries and the bank loans they are guaranteed.

上海创力集团股份有限公司关于召开2018年年度股东大会的通知

Table with meeting details, including date, time, and agenda items.

上海创力集团股份有限公司关于第三届董事会第十二次会议决议公告

Table summarizing the resolutions of the 12th meeting of the 3rd Board of Directors.

上海创力集团股份有限公司第三届监事会第十二次会议决议公告

Table summarizing the resolutions of the 12th meeting of the 3rd Board of Supervisors.

上海创力集团股份有限公司2018年度利润分配预案公告

Table detailing the 2018 annual profit distribution plan.

上海创力集团股份有限公司关于使用闲置募集资金进行现金管理的公告

Table regarding the use of idle funds for cash management.

上海创力集团股份有限公司2018年度利润分配预案公告

Table detailing the 2018 annual profit distribution plan.

一、会议召开的基本情况
二、会议审议的议案
三、会议表决情况

一、会议召开的基本情况
二、会议审议的议案
三、会议表决情况